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Afholdt 27/4 2025

Tilstede var formand Inge Tornkjær, bestyrelsesmedlem Dorte Sigga Lund, 
bestyrelsesmedlem og kasserer

Morten Herford, ekstern revisor Michael Luther.

1) Valg af dirigent

2) Formandens beretning.

3) Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse

4) Eventuelle forslag

5) Fastsættelse af kontingent

6) Formanden er på valg (Inge)

7) Valg af revisor

8) Eventuelt

 

#1 Inge Tornkjær blev valgt som dirigent

#2 Nu er vi endelig helt på plads i det sydsjællandske.  Vi har stadig en akut station på 
Amager og der er stadig brug for den, selvom miljøstyrelsen nu har givet tilladelse til at de 
gerne må køres over vand, hvis det nødvendigt for at de kan komme i pleje, så længe de 
holdes isolerede og selvfølgelig bliver sat tilbage, hvor de kom fra.

 .

Vi samarbejder stadig med Dyrenes Beskyttelse og det er vi glade for, det er til gavn for 
mange dyr. Som noget nyt tager Inge nu også imod egernunger fra Dyrenes beskyttelse og 
har fået en voliere opsat til samme.

Den officielle plejevejledning fra Miljøstyrelsen omhandlende pindsvin, er på trapperne. Alle 
der plejer pindsvin skal holde sig til den og vi venter i spænding på at læse den endelige 
udgave. Det siger sig selv, at den vil have stor betydning for pindsvine pleje og der har da 
også været en del polemik omkring den.

Igen i år har vi været så uheldige at blive forbigået mht legater, det er trediet år i træk og vi 
er meget trængte økonomisk. Vi har søgt en del forskellige legater, men intet hørt. 

Vi mangler virkelig nogen til at søge legater! I januar var der en pindsvinekonference i Berlin, 
hvor vi virkelig gerne ville have deltaget, men det blev desværre for dyrt for os. Senere på 
året er der en i Aalborg, som vi satser på at have råd til at deltage i.
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Pt. lever vi af smådonationer og så betaler plejerne resten selv. Bla. benzin er en stor udgift 
nu, hvor

vi bor så langt fra pindsvinekyndige dyrlæger. Derudover kommer jo medicin, foder, kasser, 
strøelse mm. Vi er meget taknemmelige for at vores dyrlæger Rikke Hansen fra City 
Dyreklinik og Annette Fugl Thomsen fra Kongelundens Dyreklinik arbejder pro bono for 
pindsvinene. Ellers havde vi ikke en chance.

#3 Regnskabet er godkendt.

#4 Der er ingen forslag.

#5 Kontingent fastholdes.

#6 Inge Tornkjær er på valg som formand og blev genvalgt.

#7 Michael Luther blev genvalgt som ekstern revisor.

#8 Ingen forslag, men Dorte Sigga gør ops på, at hun grundet private omstændigheder 
fortsat er nødt til at drosle ned og tage færre pindsvin. I
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